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Vodnikova cesta ni znamenita samo po Vodnikovi domačiji, ampak zadnje
čase tudi po prej imenovani cesti, ki je nikakor ne morejo dokončati... Ze
več mesecev po njej prekladajo cevi in kopljejo jarke, tako, da se bojimo, da
bo na tej cesti nastalo »podzemlje«, ki je nad njo, vsaj kar se gradnje tiče,
najbrž že nastalo .. .
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Znak na Medvedovi cesti, nasproti Emonske mesnice, je nekoliko »smešno«
obrnjen proti zidu. Smešno pa izgledajo tudi vozila, ki ga morebiti spregledajo
in zapeljejo na prednostno cesto...

O barakah. ki »o na posnetku \z okolice Litostroja. smo žc poručali. Ponovno
jo objavljamo predvsem zato. da bi lahko bralci ugolovili, da so se razmere
bistveno izboljšale. Podjetni stanovalci so si namreč »prizidali« kar precej
novih objektov...

Na Goriški ulici so se dobro pripravili za novo kurilno sezono. Očitno bo zima
zelo huda, saj je paieta palet zel pestra in visoka. Prebivalci Goriške, ki so si
pripravili kurjavo za zimo, so verjetno zaposleni v kakšnem transportnem
podjetju, kjer nisto tako natančni glede števila palet...

Glcde na zaklomšče ob CclovSki luhko trdimo, da atomske vojne ne bo!
Zaklonišče so namreč pristojni popolnoma zanemarili. To seveda ne moremo
trditi z zanesljivostjo, kajti drevje pred zakloniščem je lahko tudi samo spretna
kamuflaža...

O vrtičkarji in vrtičkihsmo v Tribuni že veliko pisali. Enkrat o tem, da nismo
ustrezno organizirani, drugič pa o njihovih prostorskih težavah. Žal doslej ni
še nihče spregovoril o njihovih »krasnih« zatočiščih sredi vrtičkov. Toda tudi
o barakah bi kazalo kdaj spregovoriti, saj se »krasno« vklapljajo v nova,
sodobna naselja... Besedila: Brane Prazaik
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